
  
apostrof/weglatingsteken/afkappingsteken 

* Weglaten van letters bij sommige woorden: 
 

  - aan het begin van een woord: ’s morgens (des morgens), ’t sneeuwt (het sneeuwt) 
  - in het midden van een woord: m’n (mijn), z’n (zijn) 
  - in een samentrekking van 2 woorden: zo’n (zo een) 
 
  

 * Meervoud sommige woorden: 
 

- woorden die op een heldere klinker eindigen: auto’s 
- woorden die op een medeklinker + y eindigen: baby’s 
MAAR dus wel lentes, cafés, bureaus, shampoos, sprays, escargots, ... 

 
 
  * Sommige bezitsvormen: 
 

- woorden die op een heldere klinker eindigen: Anna’s boek 
- woorden die op een medeklinker + y eindigen: baby’s wiegje 
PAS OP: woorden die eindigen op s-klank,eindigen met apostrof bv. Tomas’ boek, Felix’ vrienden, ... 
 

  * Enkele verkleinwoorden: 
  - woorden die op een medeklinker + y eindigen: baby’tje 
 
 
  * Afgeleiden van letterwoorden: sms’en, tv’tje 
 
 
 

 
 


